
Zpráva komise rozhodčích za rok 2019 

Dovolte mi seznámit Vás se zprávou komise rozhodčích za kalendářní rok 

2019, resp. od minulé konference KŠSV v únoru 2019. 

Počet rozhodčích – bez rozlišení třídy – se za poslední rok nezměnil, stále 

je 44. A jsou de facto dva aktivně činné oddíly, které nemají rozhodčího (Velká 

Bíteš a Cejle). 

V červnu jsem se coby předseda KR spolu se dvěma rozhodčími z našeho 

kraje zúčastnil konference rozhodčích v Praze. Akci pořádala KR ŠSČR a 

zajišťovala ji předsedkyně rozhodčích Jiřina Prokopová společně s Jardou 

Benákem. Přednášejícími byli i mezinárodní rozhodčí Pavel Votruba (uznávaný 

v celém šachovém světě) a Ladislav Palovský.  Moje hodnocení akce – byl to 

zajímavý exkurz do vyššího rozhodcovského světa, ale jednou to stačilo. 

V září 2019 proběhlo ve Žďáře n.S. pro rozhodčí a další zájemce školení na 

ovládání SM. Opět za finanční podpory KŠSV – kdy rozhodčí z KŠSV měli vklad 

na školení zdarma a dostali proplacený cesťák.  Zúčastnilo se ho 11 šachistů a 

šachistek.  

 Celkem 22 rozhodčím končí v roce 2020 platnost kvalifikace, z toho je 1 

rozhodčí 1 tř.(Fiala), 4 rozhodčí 2.tř.(Pavliš, Seidl Antonín, Seidl Štěpán, Štork) a 

zbývajících 17 rozhodčích se 3.tř.  Takže seminář pro stávající rozhodčí 3.třídy a 

asi i 2.třídy a s ním i kurz pro nové rozhodčí určitě bude potřeba realizovat 

v roce 2020. A jelikož je na to čas do konce roku 2020, navrhuji zase některý 

zářijový termín společně s losovací schůzi. Nechám do diskuze jak a do jaké míry 

by se měl opět angažovat KŠSV.  

 

Děkuji za pozornost. 

Zapsal: Fišar Josef st.   17.1.2020 


